
2021-09-27: Referat far bestyrelsesmøde d. 27. september 2021  
1 meddelelser

Søren Bach-Rasmussen <sr@enabl.dk> man. 27. sep. 2021 kl. 21.06
Til: rene@hasbo.nu <rene@hasbo.nu>, birgitte.serup@hotmail.com <birgitte.serup@hotmail.com>, Sten Hougaard
<stenhougaard@yahoo.com>, Anette Lorenzen <anette_lorenzen@hotmail.com>, Torkild Beck <torkild.j.beck@gmail.com>

Bestyrelses møde mandag d. 27 september 2021

Afholdt ved: Rene HCH12

Start kl. 19.00 slut kl. 21.00

 

Deltager:

Thorkild EE50 - Rene HCH12 - Anette HCH21- Steen EE74 - Søren EE56 (Suppleant Inge Marie HCH7)

 

 

Legepladsen:

Vi startede på legepladsen.

Gennemgang af legeredskaber.

 

Vippen er i meget dårlig stand.

Anette kontakter Kompan vedr. reservedele til vippe.

 

Gynge stativ:

Vi undersøger prisen på 4 x 3 meters stolpe + ca. 2 m² "trailerplade"

Hvis prisen ikke overstiger 4.000 Kr. bliver projektet sat i gang med renovering.

 

Elefant vippe dyr:

Bliver stående og renoveres med lim.

 

Klatter væg:

Fjernes ved lejlighed

 

Bestyrelsen skal kontakte den anden grundejerforening vedr. legeplads ændringer.

Anette og Rene sammensætter et oplæg til nye redskaber, samt budget.

 

Godkendelse af referat:

Bestyrelsesmøde d. 6 september 2021: Godkendt

Generalforsamling d. 14. september 2021: Godkendt



 

Konstituering af bestyrelsen:

Formand: Thorkild EE50

Næstformand: Sten EE74

Kassere: Rene HCH 12

Sekretær: Søren EE56

Medlem: Anette HHC21

Suppleanter: Inge Marie og Birgitte Serup

 

 

 

Evt.:

 

Hængebøg:

Vi indhenter et tilbud mere og får en mail fra en uvildig firma, for at have en bedre dokumentation til generalforsamlingen..

Søren EE56 kontakt brændestakken.

 

Hvis brændestakker melder det samme,  som Evasminde Træ & Stubservice, bestilles det billigst tilbud og træet fældes.

 

 

 

Beplantning:

2 stk. Japanske kirsebær træer ud for HCH12.

Yderlig beplantning af nye træer tages op efter evt. ændringer på legepladsen.

 

Støj fra motorvej:



Vi vil gerne lave en underskrift indsamling på at folk er generet af støj fra motorvej.

 

Referat:

Søren EE56

 


